
Referat FAU møte 31.05.2022 

Til stede Silje Malmin, Åshild Sundt, Iva Pospisil, Mandy Dahn, Karola Nagel, Kamilla 

Rolfsjord, Morten Rosmer, Marianne Bakkelund, Maureen van den Bogaardt 

(referat) 

Fravær Charlotte Kirk, Freddy Huizinga, Lotte Amland, Eivind Tolo, Nikolai Hervel, 

Marije Houtebos, Trine Lund (vare 5.kl), Johan Cairns, Mina Hemsen, Astrid 

Sund (SU), Kjersti-(Bjørnebær) 

Neste møte mandag 31 mei. kl.18.30 

__________________________________________________________________________ 

 

1. Dagens agenda + evt andre saker 

• Lærerkollegiet spør om godkjenning fra FAU ang. endring i ordensregler frist 

er før 1.6.2022 (se vedlegg fra Silje) I vedlegget er endringen: tilføring av 

ordet smartklokker, at elever ikke bruker disse under skoletider, med mindre 

det er avtalt med lærere. 

• FAU medlemmer godkjenner/vedtar endringen med tilstedeværelse 

 

2. Info fra skolen v/Silje Malmin 
 

• Innskrivning til høsten er på plass av 7 barn til 1. klasse, pluss enn søknad 

• Skolestyret har planen + fordeling av lærere til neste år på plass, elever har 
fått informasjon hvilke lærer de får til neste skoleåret 

• Valgfag: informasjon om valgfag blir sent ut snart, man skal velge valgfag til 
det nye skoleåret før sommerferien, slik at skole kan ha alt på plass og fordelt 
til neste skolestart 

• Valborg-vårdugnad var veldig vellykket! Det var en bra opplevelse fra skolens 
side, spesiell med det festlige opplegg rundt selve dugnaden. Håper vi kan 
fortsette sånt med denne tradisjonen framover 

• Vi har hatt felles foreldremøte med 1. tom 7. klasse. Hadde forventet at flere 
foreldre skulle komme. Forslag fra FAU er å legge det i skoleplanen litt 
tidligere i året; et felles foredrag fra Skolen/Steiner forbundet-v/Hilde Lengali + 
evt. ha det klassetrinns-vis etter fellesdelen.. 

• Sirkusuken starter denne uken, veldig fint at vi kan organisere det igjen! 

• Skoleavslutning 2022: felles markering med fokus på 10. klasse i hallen. 10. 
klasse organiserer sin egen avslutningsfest. 

• Silje tar over rollen fra Charlotte Kirk som fungerende daglig leder. Charlotte 
er delvis sykmeldt, og fordeling av stillingen til høsten blir avgjort senere. 
 

 
3. Info fra Barnehagen v/ Åshild Sundt 

• Vi har hatt vellykket felles dugnad med lunsj-mai fest 

• Vi skal ha sommeravslutning 

• 7. barn til 1. klasse/ 7.barn over til 2. klasse, i høsten har vi full barnehage 
med tre klasser 

• SU er valgt 

• Åshild er fylt tilbake fra permisjonen 

 

 



 
4. Økonomi v/Morten Rosmer 

• I kasse: 84.931 kr 

• Venter på regning av 17. mai korpset (v/ Freddy) 
 
5. 17. mai evaluering 

• Mina har lagt en oversikt over siste 17. mai feiring-organisering som kan 
brukes som veiledning til neste år.  

• Veldig positiv at det ble feiret hos Hovtun ism Klokkeren, de var veldig 
fornøyde! 

• Kiwi har vært veldig støttevillig v/ levering av varer til arrangementet 

• Noen huskelapper til neste år: mindre innkjøp av wienerpølser! Litt mer tydelig 
hvor/når/hva alle aktiviteter finner sted; kommunikasjonen med korpset -
mat/drikke; 7. kl eller 10. klasse med tale; Non-alkohol arrangementet, selv 
om klokkeren selger det, må det påminnes alle foreldre; Rigging/rydding helst 
med samme personer; Lydvolumet til talen må sjekkes i forkanten; se på 
avsperring og hvor? Man kan også parkere på gamle Joker  

 
6. Sirkus 

• Planningen har blitt lagt ut i fredagsposten, vi er i gang!  

• Det finnes fortsatt saft/kaffe fra innkjøp vårfest til bruks på sirkus 
 

7. FAU – hvordan fungerte det, hva kan være forbedres? 

• Det må lage års hjul + med nye runde dato-møter til høsten, innlevering til 
Frode før skoleavslutning 

• Alle kommende møter finner foreløpig sted på mandager 
 

8. FAU – nye representanter til høsten? 

• Noen klasser har innlevert navn til representanter, noen klasser må fortsatt ha 
en spørrerunde. 

 
9. Evt.  

• Legge veiledning/notater av vår-dugnad på Spond 

• Ift vårdugnadsfest: huskelapp-til neste år: starte tidligere ved å selge kaffe og 

kaker 

 

 


